
Verksamhetsberättelse 2024 Björkfors GoIF  
 
Björkfors GoIF avger härmed följande verksamhetsberättelse för år 2024. 

Föreningens organisation 

Björkfors GoIF är en Kindabaserad motionsförening med fokus på friidrott, orientering, 
skidor samt föreningens festplats Valö och dess verksamhet. Huvuddelen av verksamheten är 
belägen i Rimforsa och Björkfors. Föreningen är organiserad inom Sveriges 
Riksidrottsförbund. 

Styrelsen 

Styrelsen har sedan årsmötet den 6 mars bestått av ordförande Karl-Johan Bönner, vice 
ordförande Tommy Gustafsson, kassör Bengt-Ove Blomkvist, sekreterare Mia Lindfors och 
ledamot Mona Damm samt representanter från friidrottssektionen Jörgen Nord, 
orienteringssektionen Martin Lindfors, skidsektionen Therese Thorstensson och 
Valösektionen Lennart Pettersson.  

Föreningens revisorer har varit Christina Svensson och Christer Rödin. Valberedningen har 
bestått av Kjell Holmström, Helena Stein, Kristian Samuelsson och Per Öberg. 

Styrelsemöten 

Under året har 9 protokollförda styrelsemöten genomförts varav ett halvårsmöte på Valö den 
3 juli med den valda styrelsen för verksamhetsåret 2024. Inom verksamhetsåret har 2 av 
dessa protokollförda möten genomförts med föregående styrelse. 

Medlemmar 

Föreningen hade ca 400 registrerade medlemmar under 2024. 

Ekonomi 

Föreningens ekonomi är stabil tack vare att våra medlemmar på olika sätt bidrar med eget 
arbete eller med andra former av stöd för att öka föreningens intäkter eller minska 
kostnaderna. Föreningens återkommande inkomstkällor är medlemsavgifter, 
orienteringstävlingar, Valö festplats, lotterier, kommunala och privata skötselersättningar 
samt lokalt aktivitetsstöd. Föreningen får även stöd från sponsorer för enskilda arrangemang 
eller genom avtal för längre tid. År 2024 har intäkterna från egna arrangemang legat på 
normala nivåer, bland annat genom olika tävlingsarrangemang. Intäkterna från Valö festplats 
har även detta år legat på en hög nivå. Den enskilt största utgiftsposten är startavgifter för 
främst orienteringstävlingar. Sammantaget visar årets ekonomiska resultat ett nollresultat. 

Sponsorer  
Under verksamhetsåret har tre olika sponsorer stöttat vår verksamhet. Dessa är Br. Svensson 
Skog, Kinda-Ydre Sparbank samt Grahns Bilar.  

KindaYdre Sparbank  
Föreningen sökte bidrag för montering av handikappramp till klubbstugan men blev ej 
beviljade medel detta år.   



Verksamheter 

Aktiviteter och representation 

Aktiviteter och representation har i år legat på en normal nivå och flera olika arrangemang 
och aktiviteter har skett.   

Orientering/Mountainbikeorientering 

2024 har varit ett år där många klubbmedlemmar både tränat och tävlat i den 
orienteringsverksamhet som finns inom Björkfors GoIF 

Teknikträningen har bedrivits på tisdagskvällar oftast med samling vid  klubbstugan. 
Träningen har under året genomförts från tidig vår fram till mitten av oktober (med uppehåll 
för sommarveckorna). Ett 45-tal barn och ungdomar har varit inskrivna och varit uppdelade i 
4 olika nivågrupper. 

Veckans bana har arrangerats från träningsstarten till och med sista träningen. 

Säsongen inleddes med den traditionsenliga resan till Blekinge och Vårdubbeln där 17 
deltagare representerade BGoIF. Under 2024 har Björkforskampen, midvinterduellen och en 
deltävling i ungdomsseriern arrangerats. Under året har BGoIF haft 762 startande deltagare i 
totalt 113 tävlingar och vi har även varit representerade med 25 starter på 17 MTBO-
tävlingar.  

Föreningen har varit representerade i flera budkavlar, bland annat Pekingduon, 10Mila 
Ungdomskavle, Ungdomens 10-mila, Ekorren Cup, 25-manna och DM-stafett.  

Klubbmästerskap genomfördes detta år med ett nytt upplägg i form av att ungdomarna hade 
sitt KM vid klubbstugan vid en ordinarie träningskväll med ett mycket lyckat och uppskattat 
resultat. KM för seniorer genomfördes vid en ordinarie tävling i Östergötland.  

På O-ringen Smålandskusten genomfördes 152 starter av 32 deltagare från Björkfors GoIF.  

Säsingsavslutning med utdelning av priser och träningsmärken skedda i församlingshemmet i 
Rimforsa.  

Under året som gått har Arvid Svensson deltagit i ett antal MTBO tävlingar på Elitnivå men 
placerade sig som allra bäst på en andra plats på stafett i VM i Bulgarien.                                                               

Klubbens bästa dam 2024 blev Anna Kullberg och bäste herre blev Niklas Barsk. 

Niklas Barsk utsågs till klubbens bästa orienterare 2024 och får därmed en inteckning i Rune 
Carlsson minnestallrik.  

Friidrott  

2024 har varit ett normalår sett till antalet arrangerade tävlingar. Föreningens deltagande i 
friidrottstävlingar har dock varit lågt. Deltagarantalet har jämfört med föregående 
verksamhetsår minskat och har under året legat runt 5 deltagare per tillfälle i åldrarna 9-16 år. 
Vid utomhussäsongen har friidrottsträningarna varit förlagda i Kisa på grund av 



ombyggnation av Rimforsa skola vilket då påverkat tillgång till arena.  KM i friidrott har ej 
genomförts under 2024,  

Den traditionella Sommarcupen har arrangerats med 6 deltävlingar. Totalt gjordes 130 starter. 
Jämfört med tidigare år, är det ett mindre antal startande. Deltävlingar avgjordes på följande 
platser: Kullsätter, Ryda, Pekhult, Nybygget, Mjölkvik samt sista deltävlingen vid 
Klubbstugan.  

Skidor 

Under skidsäsongen 2023/2024 har det funnits skidspår vid klubbstugan både under 
december 2023 och januari 2024. Fyrhjulingen har fungerat utmärkt för spårdragning.  

I Vasaloppsveckan deltog ett tjugotal av föreningens medlemmar.  

Valö  

På Valö har föreningen ansvarat för en danskväll den 5 juni då Casanova åter spelade upp till 
dans. Midsommar genomfördes traditionsenligt med lövning och resning av 
midsommarstången kvällen före, och på midsommarafton var det dans kring stången, lotterier 
och chokladhjul. En välbesökt simskola har också genomförts vid badet under två veckor i 
juli. Dansbanan har hyrts ut till privata tillställningar vid 5 tillfällen under året samt till 3 
offentliga arrangemang.  
 
Övriga aktiviteter 

Motionsidrott i Björkfors gymnastiksal 
Gympa har arrangerats i Björkfors i föreningens regi under vårterminen 2024.  

Nyårsaktivitet 
På nyårsafton arrangerades traditionsenligt nyårsaktivitet med orientering/skidåkning och 
tipspromenad med efterföljande fika i klubbstugan.  

Avtal arrendator Valöcafé 
Föreningen slöt 2020 ett 5-årigt avtal med arrendatorn Susanne Jonsson och utifrån det har 
samarbetet fortsatt vilket vi är mycket glada för. Under sommarsäsongen hade Valö Cafe en 
fortsatt stor dragningskraft med många besökare. 
 
Medarrangör av Björkfors Marknad 
Föreningen har deltagit som arrangör av Björkfors Marknad och föreningens huvudansvar har 
varit parkering och städning av området.  
 
Föreningsinformation 

Informationskanaler 
Vid ett tillfälle under året, inför sommaren, har Björkforsbladet utkommit till våra 
medlemmar. Föreningens främsta informationskanal är hemsidan men de medlemmar som 
använder sig av Facebook och Instagram kan även där ta del av klubbens verksamhet. Viss 
affischering och mailutskick görs också för att sprida information.  



Medlemsvård 
Föreningen har under 2024 uppmärksammat 8 jubilarer med uppvaktning och blommor från 
styrelsen. 

Utvecklingsarbeten 
 
Under 2024 har styrelsen fokuserat på att uppdatera föreningens stadgar. God hjälp och 
stöttning har skett via RF Sisu som har bidragit med både juridisk konsultation samt bidragit 
med ett mer tidsenligt tänk kring stadgarnas utformning.  
 
Underhåll  

Klubbstugan 
I klubbstugan har en ny mer modern värmepump installerats. Golvmattan i hallen är utbytt 
och flera mindre reparationer och underhåll har genomförts. Uthyrning av lokalen för 
intresserade privatpersoner eller föreningar har även under detta år varit möjlig.  
 
Måndagsgruppen har utfört löpande underhåll och skötsel av både klubbstugan och dess 
närområde vilket ger en fin och välkomnande miljö både utomhus och inne i klubbstugan.  
 
Valö  
Under året har underhållsarbetet främst varit inriktat på att iordnignsställa luckorna till 
dansbanan utöver det fortgående underhållsarbetet som alltid pågår.   
 
Motionsspår 
Föreningen ansvarar för underhåll av motionsspåren i Rimforsa och Björkfors. Detta innebär 
att föreningen tillser att motionsspåret är i gott skick och att den befintliga belysningen 
fungerar.  
 
Östgötaleden 
Föreningen ansvarar även för skötsel av ca 25 km av Östgötaleden. Arbete bygger på att hålla 
leden fri från sly och annan växtlighet som skulle kunna påverka framkomligheten längs 
leden samt uppskyltning av leden. 

Slutord 

Styrelsen vill rikta ett stort tack till alla medlemmar som genom sina insatser bidrar till att 
skapa den fina föreningen vi har idag. Ett stort tack till alla som engagerar sig i de 
arrangemang som genomförs och bidrar med glädje och gemenskap. 

Rimforsa, Mars 2025 

……………………………………… ………………………………………… 
Karl-Johan Bönner, ordförande  Mia Lindfors, sekreterare 

……………………………………… ………………………………………… 
Bengt-Ove Blomkvist, kassör   Tommy Gustafsson, vice ordförande 

……………………………………… 
Mona Damm, ledamot 


